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Zápis zasadnutia Komisie kultúry a vzdelávania pri MsZ v Novákoch          

dňa 12. 03. 2025 

  

Prítomní: Bc. Anton Hajnovič, Ing. Viera Hagarová, Zdenka Duchoňová DiS.art., Mgr. 

Martina Mišúnová, Mgr. Dana Horná, Bc. Tatiana Vidová 
 

Ospravedlnený: Peter Rybanský 
 

Hostia: Ing. Ingrid Kmeťová 
 

Zapisovateľka: Jana Gašperíková 
  

Program: 

1. Otvorenie 
2. Základná škola 

3. Materská škola 

4. Základná umelecká škola 
5. Centrum voľného času 
6. Kultúra – Fašiangy, Výročné oceňovanie osobností mesta Nováky 

7. Záver 
 

 

1. Otvorenie 
 

Predseda komisie kultúry a vzdelávania Bc. Anton Hajnovič privítal prítomných a oboznámil 

ich s programom. 
 

 

 

2. Základná škola 

 

Riaditeľka ZŠ Nováky Mgr. Martina Mišúnová informovala prítomných o činnosti žiakov, 

prebieha príprava na monitoring, Akadémia Mateja Tótha, plánuje sa škola v prírode. V blízkej 

dobe sa budú na škole meniť žalúzie, je vypracovaný projekt COOP Jednota. 

Predseda komisie sa pýtal ohľadom ihriska pre ŠKD, v akom je to štádiu, k otázke sa členovia 

komisie kultúry a vzdelávania nevedeli vyjadriť. Predseda komisie sa bude o ihrisko ŠKD 

zaujímať na zasadnutí MsZ. 
 

 

 

3. Materská škola 

 

Riaditeľka Materskej školy Bc. Tatiana Vidová informovala prítomných o príprave na testy 

školskej zrelosti, ktoré budú prebiehať v dvoch predškolských triedach. Prebehol korčuliarsky 

kurz, pripravuje sa aj plavecký kurz. 

V budove MŠ sa plánuje výmena radiátorov a v exteriéri výmena dlažby. 
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Pani riaditeľka má ohľadom uvedených prác požiadavku pre kompetentných, aby sa práce robili 

mimo prevádzky MŠ, ideálne počas letných mesiacov a to je potrebné najneskôr v máji 

rozhodnúť a oznámiť ďalej rodičom detí MŠ. 

 

 

 

 

4. Základná umelecká škola 

 

Riaditeľka ZUŠ Duchoňová, DiS.art. pripomenula, že sa konal výročný koncert pri príležitosti 

10.výročia založenia Big bandu, na ktorý bol pozitívny ohlas. 
Budovu ZUŠ čaká pravdepodobne už v tomto roku oprava fasády a výmena okien. V projekte 

nie je navrhnutá výmena radiátorov, čo by bolo potrebné taktiež zrealizovať v budove ZUŠ, a 

taktiež pani riaditeľka poukazuje na problém s vodou a zvýšené faktúry za vodu. 

Ďalej ZUŠ pripravuje v tomto roku Chrámový koncert, Novácky talent so známymi hosťami a 

iné koncerty. 
 

 

 

5. Centrum voľného času 

Ing. Viera Hagarová informovala prítomných, že v rámci CVČ prebiehajú na škole obvodové 

súťaže, príložitostné podujatia v spolupráci so ZŠ a DK, počas letných prázdnin budú 6 týždňov 

prebiehať letné tábory. CVČ vedie momentálne 7 krúžkov.  

Predseda komisie mal dotaz na krúžok gymnastiky, keďže funguje aj samostatný klub 

gymnastiek CRYSTAL. Ing. Hagarová vysvetlila situáciu, že klub CRYSTAL má 30 

gymnastiek a vedie ho p. Ružinská a majú v prenájme telocvičňu ZŠ a CVČ má samostatný 

krúžok, ktorý vedie  p. Ružinská ako zamestnanec CVČ. V meste Nováky je zriadený ďalší 

klub modernej gymnastiky ASTRA, ktorý vedie p. Žiaková, ale ten má v prenájme iné priestory. 

Riaditeľka ZŠ Mgr. Mišúnová informovala, že telefonicky ponúkla klubu ASTRA priestory 

telocvične, no termíny, ktoré klubu ponúkala, im nevyhovovali, z toho dôvodu si našli priestory 

mimo mesta Nováky. Mgr. Horná sa pýtala na cenu prenájmu telocvične ZŠ, odpovedá Mgr. 

Mišúnová 15,00 €/h. Členovia komisie sa zhodli, že cena je nízka a pokiaľ škola prenajíma 

telocvičňu skupinám, ktoré využívajú aj sprchy, mala by sa cena nájmu navýšiť. 
    
    
 

6. Kultúra 
 

Predseda komisie sa zaujímal o priebeh podujatia Fašiangy, na čo odpovedala referentka pre 

kultúru p. Gašperíková, že až na nižšiu účasť občanov, prebehlo podujatie úspešne. Veľkú 

zásluhu na tom má aj folklórny súbor Marinka, ktorý si aj tento rok pripravil výborný scenár. 
 

Ďalej sa predseda komisie pýtal na Výročné oceňovanie nositeľov kultúry  na hornej Nitre 

KULTÚRA 2024, ktoré sa konalo v priestoroch RKC Prievidza. Mgr. Dana Horná informovala, 

že Mesto Nováky na podnet primátora mesta navrhlo oceniť p. Cecíliu Čmikovú – dlhoročnú 

členku ZPOZ a bývalého kronikára mesta Nováky, zároveň aj bývalého riaditeľa ZŠ Nováky 

Mgr.  Františka Petrisku, a za svoj celoživotný prínos v oblasti kultúry pre mesto Nováky boli 

obidvaja na tomto podujatí ocenení. 
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Predseda komisie sa opýtal na kroniku mesta Nováky. Kroniku mesta Nováky píše Ing. Viera 

Hagarová, ktorá sa vyjadrila, že na kronike sa pracuje, nie sú zapísané 2 roky, keď mesto 

Nováky nemalo kronikára.  

 

 

 

7. Záver 
 

Na záver sa predseda komisie poďakoval prítomným za ich účasť a ukončil rokovanie komisie. 
 

 
 

V Novákoch, dňa 14. 3. 2025 

 

Zapísala: Jana Gašperíková                …………………………. 

 

Schválil: Bc. Anton Hajnovič            …………………………. 

 


